
 

Referat fra 
Egtved Udviklingsråd 

 

Dato:  
29. november 2021 

Mødested: Roberthus 

Tidspunkt: 18 (julefrokost) 

 

Mødeleder/referent 

Inger/Kirsten 

Deltagere:  
Kirsten, Thyra, Flemming, Erik, Henrik og 
Inger, Kari, Troels,  

Afbud:  
Torben, Kari og Troels 

 
Dagsorden: 
 
 

1. Julefrokost  
 

2. Opfølgning vedr. Tinghøj 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Turistbus 2022 
 
 
 
 
 

 
4. Møde mellem TU (Teknisk 

Udvalg) og 
Grundejerforeningen 
Baldersvej 
 

5. Erhvervsjord 
Erik og Inger 

 
 

  
6. Oplevelsescenter ved 

Egtved Pigens grav.  
Helle og Inger 

 
 
 
 

7. Byvision 
 

 
Referat: 
 
1. 
Hyggelig julefrokost med smørrebrød og risalamande. 
 
2. 
Mail fra Gitte Frederiksen den 4. november som opfølgning med 
Voksenudvalget. OBS nyt møde med det nye Voksenudvalg i det nye år.  
OBS Budgettekst 2022 – der skal findes en løsning vedr. Tinghøj.  
Gitte har haft møde med naboerne. 
Erik har talt med Gitte, som ser 3 mulige løsninger. 
Vi har stadig ikke fået nogen tilbagemelding på vores møde med 
Voksenudvalget. 
Der er fra 1. januar 2022 ny formand for Voksenudvalget, da Lone 
Myrhøj nu afløser Gitte Frederiksen. 
Inger ringer til Gitte og aftaler et nyt møde med det nye Voksenudvalg. 
Erik følger op på sin mail om budget. 
 
3. 
Der er afsat penge til turistbus fra 2022 og årene fremover.  
Erhvervs- og turistchef Morten Damgaard indkalder til et møde i starten 
af 2022 sammen med Aktiverhverv og Egtved Handelsforeningen.  
Morten har lovet at vende tilbage med en dato. Fokus på hvordan vi får 
flere turister med turistbussen.  Inger rykker. 
 
4. 
Beslutning om, at der skal laves en helhedsplan for området ved 
Hvidegårdsvej med forslag om flytning af vej og stier i området.  
 
 
5. 
Vi har aftalt med Vejle Kommune, at borgmesteren nu retter 
henvendelse til relevante lodsejere. Erik følger op ved at tage kontakt til 
Henrik Ågård, Vejle Kommune. Vi afventer. 
 
6. 
Møde med Museumschef Flemming Hedegård den 4. november. 
Egtved Pigens Venner og Egtved Udviklingsråd. Fint møde, hvor status 
for projektet blev gennemgået.  
Nu: Arkitektkonkurrence og fondsansøgninger. 
Der kommer en ny ”mand” i styregruppen, som har næste møde den 
16. dec. 2021. 
 

7. 



 
 
 
 
 
 

8. Gadebanden 
 
 
 
 
 
 

9. BID – 
Kari  

 
 
 

10. Nytårskur 
Torben, Helle, Kirsten og 
Kari 

               
 
 

11. Vejle Ådal – Vejle Fjord 
Inger 
 

 
 

12. Kommunikation  
 
 
 
 
 
 
 
 

13. Klyngemøde 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Frederik har givet lyd fra sig. Frederik indkalder til et møde.  
Inger har spurgt Frederik, om vi kan forvente, at der er afsat 500.000 kr. 
til projekter i forhold til byvisionen – det var der i Børkop og Give.  
MEN… de 500.000 kr. er ikke afsat i budgettet for 2022! 
Inger har skrevet til ULN desangående, men har ikke fået svar. Inger 
følger op og ringer evt. til Gerda. 
 
8. 

Gadebandemøde den 4. november. Referat er sendt rundt.  
Calle, Karen, Kirsten og Anne fra Hejlskov.  
Lys i rundkørsler, overgang over Søndergade, lys på den gamle jernbane, 
fortov ved Baskærvej og udkørsel ved Hjelmdrupvej. Referat er sendt 
rundt.  
 
9. 
BID møde den 18. november. Referat er sendt rundt.  
Forslag fra Bernt om infotavle omkring dyrelivet i Sødalen. 
 
10. 
Torben har sendt referat af møder rundt.  
Nyårskur den 8. januar 2022 kl. 14-16 bliver for både foreningernes 
bestyrelsesmedlemmer og folk fra Egtved. Der inviteres i Egtved 
Posten. 
 
11. 
Bustur den 21. november – rundt i Ådalen, hvor vi bl.a. besøgte private 
skovejere m.v. OBS vil gerne give adgang, men der er fortsat problemer 
med MTB og løse hunde. Hundekampagnen har haft en effekt.  

 
12. 
Møde i kommunikationsgruppen (Knud, Heidi, Kirsten, Erik og Inger) den 
2. november.  
Hjemmeside, Facebook m.v. – status på hvordan det går. Man blev 
desuden enige om at omdøbe Facebookgruppen ”Egtved 
Begivenhedskalender” til ”Det sker i Egtved”. Knud ændrer det, og 
booster det.  
Erik står for hjemmesiden nu og vil opdatere den. 
 
13. 
Ødsted/Jerlev + Øster Starup/Ågård. 
Møde den 17. november.  
Referat er sendt rundt. Nyt møde i Øster Starup den 27/4 2022. Else er 
tovholder.  

 

1. Hvad kan vi bruge hinanden til (Fællesskab) 
• Busforbindelser om aften og i weekender: 

- Tema for klynge 
- Udbred budskabet og kendskab om Flextrafik 
- Else tager fat i Ole Prüsse om fremsendes af materiale 
- Hvad gør Vejle Kommune? Peter undersøger. 
 

• Fælles høringssvar. 
 

• Møde med ny ULN. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

14. Hilsner til hinanden i EU 
v/Flemming (udsat) 
 

 
 

15. Presse 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

16. Næste møde 
 
 
 
 
 

17. Evt.  
 
 
 
 
 
 
 

 
• Udveksling af erfaringer omkring by-visioner. 

 
• Søgning af puljer til fælles arrangementer, f.eks. 

kurser. 
 

• Fokus for de unge. Hvordan løses dette? 
- Ungeaften 
- Udfordre Vejle med projekt. 
 

• Møderække hver fjerde måned – på forskellige 
lokationer 
 

Næste møde onsdag den 27/4 – 2022 – ULN besøg i Øster Starup. 
 Invitation med dagsorden udsendes af Else. 
 
Som forberedelse til mødet vedr. punktet om fokus på de unge, 
kontakter Kirsten Egtved Ungdomsklub for at få arrangeret en 
rundvisning på Udviklingsrådets næste møde mandag den 10. januar. 
 

14. 

Beslutning om at hilsner til udvalgsmedlemmer betales privat – dog 
købes der vin eller buket til afgående medlemmer. 

 

15. 

Forslag til artikler i Egtved Posten og/eller VAF: 

• Egtved får en ny regnvandssø nedenfor Ørvigvej 

• Nytårsløb den 31. december 

• Gymnastikafdelingen overlevede – nyt udvalg er etableret 

• 2 piger og 47 drenge i ungdomsafdelingen i badminton 

 
16. 
Næste møde mandag den 10. januar 2022 kl. 19 i Roberthus. Mødet 
starter med en rundvisning i Egtved Ungdomsklub. Vi mødes i 
mødelokale 1, som Inger booker, hvorefter vi sammen går over i 
klubben. 
 
17. 
Husk: Enighed om, at i 2022 skal vi have et sommermøde med 
relevante politikere, hvor vi fortæller dem om vores budgetønsker.  
 
Forslag om et Egtvedpigeløb. Kirsten kontakter Janne Seiersbøl og 
motionsafdelingens løbeklub. 
 

 


